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Styrelsen, Järna Idrottsförening 

 

Styrelsens yttrande och förslag kring den motion som inkommit 

gällande organisationsförändring i Järna Idrottsförening 

 

Som motionen belyser har föreningens karateverksamhet vuxit och det finns önskemål om att bli mer 

självständiga. Järna IF är en förening med olika verksamheter och idrotter, man kan kalla dessa olika 

sektioner. Samtidigt är ambitionen att ha en ganska enkel struktur och organisation varför flera 

aktivitetsledare också sitter i föreningens styrelse. Föreningens styrelse har ansvar för hela 

föreningen medan aktivitetsledarna ansvarar för sin verksamhet. Grunden i att vi är en och samma 

förening är att vi har någon form av samhörighet, att vi vill vara och driva föreningen tillsammans. 

Styrelsen bifaller båda av de två förslag som presenteras i motionen med följande motivering: 

Det första förslaget, yrkan om att bli en egen falang med egen budget som en självständig del av 

Järna IF. Styrelsen ser redan idag att föreningens karateverksamhet är en självständig del av 

föreningen. Det finns inga förväntningar att denna del driver andra sporter, varje aktivitet i 

föreningen planerar och följer sin budget och vi anser att karaten är så självständig som den kan bli 

utan att bilda en egen förening. Därmed ser vi inte att detta förslag innebär någon 

organisationsförändring i föreningen. 

Det andra förslaget, att karaten fortsätter sin verksamhet som egen förening efter verksamhetsårets 

slut. Järna Idrottsförening kan inte besluta om och vem som bildar en ny förening. Efter dialog med 

motionens undertecknad förstår vi att det är detta förslag som är mest aktuellt utifrån de behov 

karaten har. Karateverksamheten har styrelsens fulla stöd att fortsätta sin verksamhet som en egen 

förening. Alla medlemmar är givetvis välkomna att fortsatta träna karate i Järna IF under 

övergångsperioden. 

 

 

Ordförande Veide Lingås med styrelsen 


